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GLH 
Sinds afgelopen voorjaar vragen steeds meer scholen om eerste levensbehoeften voor hun 
leerlingen, zoals het ontbijt. Dit werd op verschillende manieren steeds zichtbaar. 
Er waren/zijn kinderen die met een lege maag op school kwamen. Dit had/heeft ongewenste 
gevolgen voor de ontwikkeling en leerprestaties van het kind. Rijk had € 5 miljoen beschikbaar 
gesteld voor het Jeugdeducatiefonds om de leerlingen van deze scholen gedurende 4 maanden een 
goede start van de dag te geven. Maar het is nog onduidelijk of het rijk in 2023 een subsidie aan 
scholen voor het schoolontbijt versterkt. 
De zorg is of die kwetsbare kinderen die nu een fijne start van de dag hebben door op school een 
broodje te eten, in 2023 ook zo'n fijne start kunnen beleven? 
- Hoe kijkt het college aan tegen de continuïteit van het schoolontbijt? 
 

CU 
Slechte energielabels  
Haarlem scoort landelijk in de top 5 van gemeenten met de meeste slechte energielabels E, F en G. 
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/312082/noord-hollandse-gemeentes-scoren-slecht-met-
energielabels-voor-woningen  
Dat betekent dat Haarlemmers ook bovengemiddeld veel last hebben van de huidige energiecrisis. 
Wat gaat de wethouder doen om te zorgen dat Haarlem binnen een jaar tenminste wegvalt uit de 
top 10? De ChristenUnie heeft hierover twee concrete vragen: 
-  Corporaties gaan woningen verduurzamen maar dat kost volgens de huidige planning nog 
een paar jaar. Kan dat isoleren niet sneller en kan er nog voor de volgende winter een offensief 
komen dat al die huurwoningen dubbel glas, tochtstrips, radiatorfolie en muurisolatie krijgen? 
Kortom: actie! 
-  Veel woningen zijn al verduurzaamd maar hebben nog een oud label. Kan de wethouder met 
marktpartijen een actie opzetten om mensen te stimuleren hun energielabel te vernieuwen en 
Haarlemmers die nog moeten verduurzamen een aanbieding doen dat ze niet alleen worden verleid 
een energieadvies aan te vragen maar dat daarbij vervolgens gratis een label keuring zit voor na de 
verbouwing 
 

PvdD 
Handhaven op fout geparkeerde auto's: 
Op de agenda van de raadsvergadering van vandaag staat bij de ingekomen stukken een mail met 
een herhaling van een klacht over op de stoep geparkeerde auto's aan de Jan Gijzenkade, waardoor 
de veiligheid van fietsers in het gedrang komt. Ook kregen van een inwoner afgelopen jaar meerdere 
malen foto's gemaild van busjes, auto's en schaftketen die in de buurt van werkzaamheden op het 
gazon en op boomspiegels staan en zo de bodem verdichten en het de stadsbomen daarom extra 
moeilijk maken.  
Kunt u hier actie op ondernemen? 
 

   
Gonnetstraat  Gonnetstraat   Parklaan 

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/312082/noord-hollandse-gemeentes-scoren-slecht-met-energielabels-voor-woningen
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/312082/noord-hollandse-gemeentes-scoren-slecht-met-energielabels-voor-woningen
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Trots Hlm 
Wat gaat het college doen aan Cibercrime 

 
GroenLinks 
Vorig jaar december is door de raad besloten om 24 gemeentelijke panden ter beschikking te stellen 
aan de energiecoöperaties van Haarlem om collectieve zonnestroomdaken op te realiseren. 
Inmiddels zijn de daken op basis van openbare informatie en informatie van de gemeente globaal 
onderzocht op haalbaarheid. In het voorjaar heeft koepel-energie coöperatie Kennemerkracht aan de 
gemeente een checklist gegeven met vragen over de panden. Deze overzichten zijn tot nu toe nog 
maar zeer beperkt ingevuld door de gemeente. 
Kennemerkracht geeft aan dat dit erg lang duurt. Daarnaast blijkt dat veel daken toch niet geschikt 
zijn, bijvoorbeeld omdat ze te klein zijn, vanwege aanstaande sloop of mogelijke verbouwing.  

• Kan de wethouder aangeven wanneer de afdeling Vastgoed de nog openstaande informatie 
van de checklist aanlevert bij Kennemerkracht? Kan dit binnen een maand?  

• Is het college bereid om met de gezamenlijke coöperaties in gesprek te gaan om te kijken 
naar andere activiteiten/projecten waarmee collectief lokaal eigendom voor energieopwek 
kan wordt gerealiseerd in Haarlem?  
 

Jouw Haarlem 
Het ‘ontwerp Masterplan ontwikkelzone Zuid-West’ is vanaf 5 december de inspraak ingegaan. 
Daarbij zijn folders, een digitale nieuwsbrief, en een papieren brief onder de bewoners verspreid. 
Helaas zaten hier fouten en onduidelijkheden in zoals het ontbreken van de basisschool in Van 
Oosten de Bruijntraat, niet een onbelangrijk iets. Ook werd in de folder gesproken over een QR-code 
die mensen konden scannen om hun inspraakreactie te geven. Deze ontbrak echter. Om deze 
onvolkomenheden te recht te zetten is er een nieuwsbrief en een papieren brief naar de bewoners 
gegaan. Zowel in de digitale als in de papieren brief ontbrak de QR-code echter weer, terwijl er nota 
bene een vetgedrukte paragraaf aan gewijd was met de boodschap ‘De QR-code naar het 
inspraakformulier mist in de folder, maar vindt u wel hiernaast:’ om vervolgens tegen een wit vlak 
aan te kijken. (zie foto). 

  
-Hoe kan het dat zulke fouten gemaakt worden over zo’n belangrijk onderwerp als de ontwikkelzone 
Zuid-West? 
-Is het college bereid om een folder of brief met de correcte informatie en een werkende QR-code bij 
de bewoners van Zuid-West in de bus te laten doen? 

 
CU 
Kou in opvang 
De ChristenUnie heeft klachten ontvangen over de enorme kou in de tijdelijke opvang voor 
vluchtelingen in het paviljoen op het Sonneborn terrein aan de Spaarndamseweg in Haarlem Noord. 
Een dag daar doorbrengen en je bent verkleumd. De mensen die daar werken kunnen na hun 
werkdagen naar een warm huis maar de vluchtelingen niet. Ziet het college mogelijkheden wat aan 
de kou te doen, bijvoorbeeld door het plaatsen van heaters? 
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PvdD 
Is het u bekend dat er tijdens de kerstmarkt afgelopen weekend een roofvogeltentoonstelling was, 
waar een slechtvalk, een havik en een buizerd werden tentoongesteld in een enorm drukke 
Schagchelstraat? Wat vindt u hiervan? 
 
 

Trots Hlm 
Houtplein/ Tempeliers straat is al een tijd opengebroken en zal nog een tijd zo blijven. De 
bereikbaarheid van de ondernemers hier leidt hier ernstig onder. Sommigen hebben flink minder 
omzet, een enkeling staat al op omvallen. Haarlem zal nog vaker op de schop gaan. Wat vindt het 
college dat ondernemers omzet verlies hebben door de gemeente ?  
Is wethouder  bereidt met een soort compensatie te komen? En met een vaste oplossing te komen 
voor toekomstige gevallen? 

 
CU 
Toegankelijke speelvoorzieningen 
Op de raadsagenda vanavond staat een brief van een moeder die vraagt om toegankelijke 
speelvoorzieningen in Haarlem voor haar zoon van 11 jaar die een beperking heeft. In het 
actieprogramma toegankelijk Haarlem is de Raad toegezegd dat een actualisatie van het 
speelbeleidsplan wordt uitgevoerd in 2021. Toen is ook de wens uitgesproken om in dit beleid op te 
nemen dat speeltoestellen in de openbare ruimte meer toegankelijk worden gemaakt en dat er een 
overzicht zal komen van de mate van toegankelijkheid van de bestaande speeltoestellen. De 
ChristenUnie constateert dat genoemde actualisatie van het speelbeleid nog niet heeft 
plaatsgevonden. Sterker nog: het verschijnen van een startnotitie om te komen tot deze actualisatie 
is in de meest recente versie van de jaarplanning van de commissie beheer uitgesteld tot 1 januari 
2024 (!!). En dan moet vervolgens de actualisatie zelf nog gemaakt worden. Ondertussen gaan we 
blijkens de Raadsjaaragenda in maart 2023 wel het actieprogramma toegankelijk Haarlem evalueren 
maar zijn we dus qua speeltoestellen nog geen meter opgeschoten.  
 
Daarom heeft de ChristenUnie de volgende vragen: 
-Is het college bereid om de startnotitie actualisatie speelbeleid al voor de zomer 2023 naar de raad 
te sturen (in plaats van 1 januari 2014)? 
-Is het college bereid nog deze collegeperiode verspreid over de stad meerdere toegankelijke 
speelvoorzieningen te realiseren? Het zou toch mooi zijn als het kind dat genoemd is in deze brief 
komende zomer al ergens in Haarlem kan genieten van een toegankelijke schommel en glijbaan. Is de 
wethouder bereid die uitdaging aan te gaan? 
 
 

Jouw Haarlem 
Afgelopen weekend was er kerstmarkt in Haarlem. Daarbij zijn vele marktkramen opgezet, die naar 
verluid door een firma zijn geleverd die ruim 60 kilometer van Haarlem gevestigd is. 
-Klopt het dat de marktkramen ten behoeve van de kersmarkt inderdaad door een firma zijn geleverd 
die 60 kilometer van Haarlem ligt, en waarbij zware vrachtwagens zijn gebruikt om ze af te leveren? 
-Zo ja, is het college het met Jouw Haarlem eens dat dit tegen de gemeentelijke uitgangspunten is 
om zo duurzaam mogelijk en zo lokaal mogelijk in te kopen? 
-Is het college bereid om bij de volgende edities van de kerstmarkt zo duurzaam en lokaal mogelijk te 
werk te gaan? 
 

Trots Hlm 
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Sportclubs hebben financieel steeds meer last van de hoge kosten voor verwarming. Wat kan en gaat 
het college doen om te voorkomen dat sportclubs gaan sneuvelen 

 
 
 
 
Jouw Haarlem 
Vorige week heeft het college het besluit genomen om de energietoeslag ook voor zelfstandig 
wonende studenten beschikbaar te stellen. Daar is Jouw Haarlem blij mee. Wat ons echter opviel is 
dat er voor de studenten een inkomensgrens van 120% van het sociaal minimum wordt gesteld 
terwijl we net een enorme discussie achter de rug hebben waarbij besloten is de inkomensgrens voor 
de energietoeslag naar 130% op te hogen. 
-Is het college het met Jouw Haarlem eens dat voor de energietoeslag voor zelfstandige wonende 
studenten dezelfde voorwaarden moeten gelden als voor andere Haarlemmers? 
-Zo ja, is et college bereid de inkomensgrens ook voor studenten naar 130% te verhogen en dit te 
communiceren? 
 

Jouw Haarlem 
Vorige week berichtte de Volkskrant over de garantieregeling van het Rijk die de bouw flexwoningen 
moet stimuleren Garantieregeling Rijk moet de bouw van flexwoningen stimuleren; die blijft nu 
achter (volkskrant.nl). Deze garantieregeling moet de financiële risico’s voor gemeenten en 
corporaties flink verkleinen. Op deze manier kunnen snel woningen gerealiseerd worden, en daar is 
op dit moment grote behoefte aan in Haarlem. Daarnaast staat in het coalitieakkoord dat er deze 
raadsperiode 250 flexwoningen zouden komen. 
-Heeft Haarlem bij het Rijk aangegeven in aanmerking te willen komen voor de bovengenoemde 
rijksregeling voor flexwoningen? 
-Zo ja, hoeveel flexwoningen zijn er aangevraagd? 
-Zo nee, is het college bereid alsnog een aanvraag bij het Rijk in te dienen? 
 
 
 


